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RADA MIAST A MARKI 
AI . oJ . Pi' · ud ·~ klego 9S 
05- 270 MAR KI 

tel. l" · :!2)7E: 110 -03 
F a x 7 E 1-1 3· 7 8 PROTOKOL nr 48 moj o Mazomieckie 

z posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej 
ktore odbylo si~ w dniu 12 grudnia 2012 roku 

o godzinie 1200 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych 
Przewodniczltcy Dariusz Pietrucha (Iista obecnosci stanowi zalltcznik nr 1 do protokolu). 

1. 
2. 
3. 
4. 

5. 

6. 
7. 
8. 
9. 

Otwarcie posiedzenia. 
Przedstawienie porzltdku obrad 
Przyj\!cie wniosk6w w sprawie zmian w porzltdku obrad. 
Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie przystltPienia do sporZltdzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Marki I dla dzialki nr 73/3 z 
obr\!bu 1-07 polozonej w Markach w rejonie ulicy Wczasowej. Druk nr 320. 
Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie g6mych stawek oplat ponoszonych przez 
wlascicieli nieruchomosci za uslugi w zakresie odbierania odpad6w komunalnych oraz 
opr6zniania zbiomik6w bezodplywowych. Druk nr 286. 
Kontynuacja prac nad Projektem Budzetu Miasta Marki na 2013 rok. Druk nr 312. 
Przyjmowanie wniosk6w do Planu Pracy Komisji na 2013 rok. 
Sprawy r6zne. 
Zamkni\!cie posiedzenia. 

Pkt 3. Przyjecie wnioskOw w sprawie zmian w porzadku obrad. 

Burmistrz Janusz Werczynski zwr6cil si\! do Przewodniczltcego Komisji z prosblt 0 zwolanie 
posiedzenia komisji przed grudniowlt sesjlt Rady Miasta Marki z uwagi na duzlt ilosc nowych 
projekt6w uchwal. 

Przewodniczltcy Komisji poinformowal, iz zwola posiedzenie komisji 18.12.2012 roku 0 godzinie 
12.00. 

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz druk 320 zostal wycofany i zastltPiony drukiem 325. 

Na posiedzenie Komisji przybyla mieszkanka miasta Marki i zwr6cHa si\! do Przewodniczltcego 
Komisji 0 udzielenie glosu w pkt. 5 porzltdku obrad. 

Przewodniczltcy Komisji wyrazH zgod\! na prosb\! mieszkanki. 

Pkt. 4. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie przvstapienia do sporzadzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Marki I dla dzialki nr 73/3 z 
obrebu 1-07 polozonej w Markach w rejonie ulicy Wczasowej. Druk nr 320. 

Projekt uchwaly w sprawie przystltPienia do sporzltdzenia zmiany mleJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Marki I dla dzialki nr 73/3 z obr\!bu 1-07 polozonej w 
Markach w rejonie ulicy Wczasowej druk nr 320 stanowi zalltcznik nr 2 

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz druk 320 zostal wycofany i zastltPiony drukiem 325. 

Projekt uchwaly w sprawie przystltPienia do sporzltdzania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ul. Wczasowej druk nr 325 stanowi zalltcznik nr 3. 

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 325. 
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W dyskusji udzial wzi~li m.in.; radny Jacek Orych, Burmistrz Janusz Werczynski, Przewodnicz'l.cy 
Komisji Dariusz Pietrucha. 

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot. porozumienia z firm'l.PRK-7. 

Przewodnicz'l.cy Komisji zarz'l.dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartym w druku nr 325. 

Glosowanie: 
za- 9 
przeciw - 0 
wstrzymal si~ - 1 

Projekt uchwaly otrzymal pozytywn'l. opini~. 

Pkt. 5. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie goroych stawek oplat ponoszonych przez 
wlascicieli nieruchomosci za uslugi w zakresie odbierania odpadow komunalnych oraz 
oprozniania zbiornikow bezodplywowych. Druk nr 286. 

Projekt uchwaly w sprawie g6rnych stawek optat ponoszonych przez wlascicieli nieruchomosci za 
uslugi w zakresie odbierania odpad6w komunalnych oraz opr6zniania zbiornik6w bezodplywowych 
druk nr 286 stanowi za1'l.cznik nr 4. 

Naczelnik Hubert Komorowski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku 286. 

Pan Hubert Komorowski rozpowszechnil wsr6d czlonk6w komisji ma~erialy pomocnicze 
przygotowane na potrzeby dyskusji dot. druku nr 286. Materialy stanowi'l.zal'l.cznik nr 5. 

Pan Naczelnik Hubert Komorowski przedstawil autopoprawk~ do druku nr 286. Proponowane zmiany 
przedstawione zostaly przez Pana Naczelnika Huberta Komorowskiego w projekcie uchwaly 
stanowi'l.cym za1'l.cznik nr 6. 

Dyskusji nie podj~to. 

Przewodnicz'l.cy Komisji zarz'l.dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
zawartym w druku or 286 z autopoprawk'l.. 

Glosowanie: 
za-7 
przeciw- 0 
wstrzymal si~ - 3 

Projekt uchwaly otrzymal pozytywn'l. opini~. 

Przewodnicz'l.cy Komisji udzielil glosu przybylej na posiedzenie komisji mieszkance miasta Marki. 

Mieszkanka miasta Marki zwr6cila si~ do czlonk6w komisji i Burmistrza 0 ponowne przeprowadzenie 
analizy dot. naliczania oplat za odbieranie odpad6w komunalnych, gdyz zdaniem Pani przybylej na 
posiedzenie komisji nale:zy zr6znicowac pobieranie optat od wlascicieli lokali mieszkalnych oraz 
wlascicieli dom6w jednorodzinnych. 

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, lZ Jego zdaniem wybrano procedur~ najmniej 
biurokratyczn'l. i najmniej zawodny system w odniesieniu do miasta Marki. 
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Pkt. 6. Kontynuacja prac nad Projektem Budzetu Miasta Marki na 2013 rok. Druk nr 312. 

Projekt Budzetu Miasta Marki na 2013 rok druk nr 312 stanowi zahtcznik nr 11 do protokolu nr 47 z 
posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej z dnia 5 grudnia 2012 roku. 

Plany Budzetowe na 2013 rok przedstawili m.in. Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu Ochrony 
Srodowiska, Anna Sekula Naczelnik Wydzialu Infrastruktury, Adam Stachon Zast~pca Naczelnika 
Wydzialu Infrastruktury, Henryk Szczurowski Dyrektor Zakladu Uslug Komunalnych, Burmistrz 
Janusz Werczynski. 

W dyskusji udzial wzi~Ii m.in.; Przewodniczetcy Rady, radny Jacek Orych, radna Elzbieta 
Brzozowska, radna Urszula Paszkiewicz, Przewodniczetcy Komisji Dariusz Pietrucha, radny Pawel 
Adamczyk, radna Izabela Brzezinska. 

W dyskusji om6wiono m.in. dzialy; 600, 700, 710, 750, 754, 852, 902 oraz kwestie z nimi zwietzane 
dot.; koszenia row6w melioracyjnych; koszt6w utrzymania porzetdku wzdluz AI. Pilsudskiego; 
sporzetdzenia Iisty ulic do wyasfaltowania i utwardzenia; dotacjet dla OSP w powiecie 

C ~ wolominskim. 

G 

DaIszej cz~sci posiedzenia przewodniczyl Wiceprzewodniczetcy Komisji Jacek Orych. 

Pkt. 7. Przvjmowanie wnioskOw do Planu Pracy Komisji na 2013 rok. 

Dyskusji nie podj~to. 

Pkt. 8. Sprawy r6zne. 

Radny Grzegorz Miechowicz zwr6cil si~ z pytaniem, kiedy b~dzie otwarte Iodowisko na Orliku przy 
ui. Stawowej w Markach. 

Radny Jacek Orych podzi~kowal za napraw~ nawierzchni w rejonie skrzyzowania ulic Braci Briggs6w 
i Zetbkowskiej. 

Pkt. 9. Zakonczenie posiedzenia. 

o godzinie 1650 Wiceprzewodniczetcy Jacek Orych zamknetl posiedzenie Komisji Budzetowo -
Gospodarczej . 

Protokolowala 
Anna Broma 

Wiceprze~~etC~~i~i 

l cekol47 
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